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Geachte Commissieleden Mens en Maatschappij, 

 

 

Betreft: Discussiestuk Start Privatisering 

 

Op de agenda van uw commissievergadering staat onder meer het “Discussiestuk Start 

Privatisering”. 

 

Gisteren heeft het burgerdeel van het Sportplatform hierover vergaderd en gediscussieerd. 

Het resultaat hiervan is dat het Sportplatform u vraagt om dit stuk niet te behandelen en aan te 

houden. 

 

Onze argumenten hiervoor zijn: 

1. Nadat het concept is gepresenteerd hebben 5 personen dit concept nagezien op 

tekstuele zaken en is er geen definitieve versie aangeboden aan het Sportplatform, 

hoewel er veranderingen zijn aangebracht; 

2. Over de eventuele veranderingen in het stuk heeft geen inhoudelijke discussie 

plaatsgevonden met het Sportplatform; ook zijn bepaalde zaken niet inhoudelijk met 

het Sportplatform en de verenigingen bediscussieerd, bijvoorbeeld de binnensporten. 

3. Het Sportplatform vraagt zich af of er op bij alle sportverenigingen voldoende 

draagvlak voor dit discussiestuk Privatisering is.  

 

Al met al gaat het voor het Sportplatform te snel en wij twijfelen aan de onderbouwing van 

het discussiestuk en zijn van mening dat dit stuk te snel wordt behandeld in de commissie. 

Wij hopen dat u aan onze wens tegemoet kunt komen. 

 

Het platform hoort graag van u. 

Met vriendelijke groet, 

 

Rien Luijks, namens het Sportplatform, 31 januari 2014. 

 


